
Zápis z jednání komise pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 8.9.2008 

 
Datum a čas konání: 8.9.2008,15.30 hodin 

 

Místo konání:zasedací místnost MÚ  Václavské náměstí 182 
Přítomni:viz prezenční listina 

Hosté:MVDr.Vančura,Ing.Bártů,Ing.arch.Kremla 
 

Program: 
 Zahájení,prezence 

 Ing.Bártů 
 Kruhový objezd u Kauflandu – ing.arch.Kremla 

 DH –MVDr.Vančura 
 Kontrola zápisu 

 Různé 
 

 
Zahájení ,prezence 

 Předseda komise přivítal členy a hosty,provedl prezenci a seznámil 

přítomné s programem 
 Všem sdělil smutnou zprávu o úmrtí člena komise pana Vladimíra 

Hacara. Vyjádřil lítost nad ztrátou člověka,kterého si mohl každý 
vážit za jeho poctivý přístup k životu ,za jeho charakterové 

vlastnosti a pro komisi samotnou byl svoji prací velkým přínosem. 
 Pan Ing.Vališ se pro nemoc omluvil,informaci o opakovaném 

parkování za prostorem domu 108 v ulici 17.listopadu na trávníku 
bude předána MP (za komisi) 

 
Ing.Bártů – výhrady k návrhu stavby 2.etapy realizace dopravního 

generelu 
 Pan inženýr vyjádřil nesouhlas s návrhem, i když se prezentace 

,která byla v lednu 2008 v ZŠ asi nezúčastnil . Tvrdil, že jeho 
informace se rozcházejí,nesouhlasí s ním a nelíbí se mu 

 Ing.arch.Kremla –celá záležitost v současné době je ve stavu pro 

vyřizování pro stavební povolení,projekt je rozdělen tak ,aby se 
mohl dělat etapově.Stavební povolení by mohlo být hotové přibližně 

na jaře příštího roku a prováděcí projekt taky ,se vším se také 
koriguje zeleň.Panu inženýrovi samozřejmě nebere jeho opačný 

názor,ale navrhuje mu osobní schůzku na odboru investic 
 

Kruhový objezd u Kauflandu 
 Ing.arch.Kremla podal informaci , že výstavba kruhového objezdu u 

Kauflandu RM pozastavila z finančních důvodů 
 Ing.Jirásek si myslí , že jeho zhotovení by bylo vhodné ,když se 

vezme do úvahy celý generel 
 MVDr.Vančura mluvil o jednání s představitelem Kauflandu o možné 

realizaci výjezdu z parkoviště u Kauflandu ( u křižovatky směrem na 



Sedlec); Kaufland v podstatě nemá zájem;můžeme si to udělat jak 

chceme; je to na bodě nula,;vše je o finančních prostředcích 
 Ing.Jirásek je pozván na jednání RM na16.září 2008 ohledně 

kruhového objezdu 

 
Dětské hřiště 

 MVDr.Vančura mluvil o realizaci dětských hřišť – pověřil 
ing.Moravčíkovou o prověření vlastnictví pozemků mezi Kauflandem 

a Albertem,kde by se investovalo cca 200 000,00 Kč na hrací prvky. 
V podstatě  by proběhla rekonstrukce stávajících starých prvků. Bylo 

by to hřiště pro děti od 3 do 7 let. Bylo by oplocené ( kvůli pejskům) 
 Druhým vytypovaným pozemkem by byla plocha mezi vnitroblokem 

(Opletalova ulice) – jak je zatravněná.Bylo byt to pro děti od 3 – 15 
let za 1 – 1,5 milionu Kč s celkovým využitím .  

 Je nutné hledat všechny množnosti pro DH  a možnosti využití 
finančních prostředků přes dotace 

 Pan Berka – na sídlišti opravdu pro náctileté děti nic není ,tak ten 
volný čas tráví tím špatným způsobem,nemají se kde 

scházet,nemají hřiště,nemají klubové prostory,pak se divíme ,že 

náctileté děti holdují alkoholu a propadají drogám 
 

Zeleň na sídlišti 
 Všichni členové se shodují jednohlasně , že stav a sekání zeleně na 

sídlišti je alarmující 
 Pan místostarosta se snažil vysvětlit , že to je taky těžké z druhé 

strany , že problémy jsou i v TS 
 Na příští jednání pozvat ing.Suchánka – zajistí Děkanovská 

 Ing.Majznerová – před domemč.p.98 ulice 17.listopadu na chodníku 
propadlá zámková dlažba –obrovská prohlubeň 

 
Kontrola zápisu 

 Pani Krupičkové byl předán dopis od Ing.Hájkové , odpověď  na 
vyvážení kontejnerů 

 Maringotka je odstraněna 

 Na dopravní komisi –zajistit účast M.Hlavatého –Děkanovská 
 

 
 

Příští jednání komise se koná dne 13.10.2008 
v 15.30 hodin v zasedací místnosti Václavské nám.182 

 
 
Zapsala:Děkanovská Alena 

Zápis ověřil:Ing.Zdeněk Jirásek 


